



## 第一部分 字彙測驗

- ( A ) ▲ The President urges other political circles to stop \_\_\_\_\_ in the internal affairs of sovereign nations.  
 ( A ) meddling ( B ) attempting  
 ( C ) declaring ( D ) legislating 【105一般警三】  
 【註：總統力勸其他政界停止干涉主權國家的內政。  
 ( A ) 干預 ( B ) 企圖 ( C ) 宣布 ( D ) 立法。】
- ( B ) ▲ The family that just moved into the community treated their neighbors with cold \_\_\_\_\_ even when they were greeted warmly.  
 ( A ) significance ( B ) indifference  
 ( C ) distinction ( D ) constitution 【105一般警三】  
 【註：剛搬進社區的家庭，對鄰居們的熱情歡迎顯得很冷漠。  
 ( A ) 重要性 ( B ) 冷淡 ( C ) 區別 ( D ) 法規。】
- ( B ) ▲ Alex told Alice he really admired her paintings, and she returned the \_\_\_\_\_ by saying she was a fan of his sculptures.  
 ( A ) retrenchment ( B ) compliment  
 ( C ) supplement ( D ) detachment 【105一般警三】  
 【註：Alex 跟 Alice 說很欣賞她的畫作，Alice 則反過來稱讚 Alex，表示自己是 Alex 雕塑品的粉絲。  
 ( A ) 緊縮 ( B ) 讚美 ( C ) 補充 ( D ) 分開。】
- ( A ) ▲ The major negative effect on the environment is that overconsumption is \_\_\_\_\_ the world's natural resources.  
 ( A ) depleting ( B ) deporting  
 ( C ) deploying ( D ) deploring 【105一般警三】



【註：過度消耗世界上的自然資源，對環境有重大的負面影響。

( A ) 消耗 ( B ) 驅逐 ( C ) 展開 ( D ) 痛惜。】

( A ) ▲Wearable technology \_\_\_\_\_ over 30% of the company's total sales three years in a row.

( A ) account for ( B ) amount to

( C ) accumulate for ( D ) add up 【105一般警四】

【註：可穿戴技術設備連續3年占了超過公司總銷售額的30%。

( A ) 占有……比例 ( B ) 總計 ( C ) 累積 ( D ) 合計。】

( D ) ▲We often feel \_\_\_\_\_ from doing anything when we are not at our best health-wise and emotion-wise.

( A ) deprived ( B ) defective

( C ) disapproved ( D ) discouraged 【105一般警四】

【註：當我們沒有處在最好的健康與情緒狀況時，我們做任何事情通常會感到很沮喪。

( A ) 貧困的 ( B ) 不完美的 ( C ) 不同意 ( D ) 沮喪的。】

( B ) ▲Nobody expects corruption to be \_\_\_\_\_ in China. It is built into the system, a system without checks and balances.

( A ) detained ( B ) eradicated

( C ) mobilized ( D ) quenched 【105一般警四】

【註：沒有人指望中國能根除貪汙，它是建立在一種沒有制衡的系統中。

( A ) 被拘留者 ( B ) 根絕 ( C ) 動員 ( D ) 抑制。】

( D ) ▲Rescue workers searched for survivors in the epicenter of \_\_\_\_\_ that struck China's Yunnan province.

( A ) a grocery ( B ) an obstacle

( C ) a native ( D ) an earthquake 【105一般警四】

【註：搜救人員搜尋震央位於中國雲南省的地震倖存者。

( A ) 雜貨店 ( B ) 障礙 ( C ) 天生的 ( D ) 地震。】

( B ) ▲The entire old town is designated as a pedestrian zone and free of cars.  
No \_\_\_\_\_ are allowed in this area.

- ( A ) devices ( B ) vehicles  
( C ) facilities ( D ) appliances 【103警專】

【註：這座舊城被指定為行人徒步區並禁止車輛行駛，禁止交通工具在此區域通行進入。

- ( A ) 設備 ( B ) 交通工具 ( C ) 公共設施 ( D ) 裝置。】

( C ) ▲The corpse was \_\_\_\_\_ on the basis of dental records. That is, by examining the teeth of the dead, we can find out who the body is.

- ( A ) generated ( B ) recruited  
( C ) identified ( D ) mediated 【103警專】

【註：這副屍體是用牙醫紀錄為基礎來作鑑定，換句話說，藉由分析死者的牙齒，我們可以查出他的身分。

- ( A ) 引起 ( B ) 招募 ( C ) 鑑定 ( D ) 調停解決。】

( A ) ▲Mr. Lee was fortunate enough to make a full \_\_\_\_\_ from the stock market before this recession.

- ( A ) retreat ( B ) discovery  
( C ) contract ( D ) compromise 【103警專】

【註：李先生很幸運地能在股市蕭條前全身而退。

- ( A ) 撤退 ( B ) 發現 ( C ) 締約 ( D ) 妥協。】

( A ) ▲Bob's nickname was "Beckham", a \_\_\_\_\_ to the way he styled his hair.

- ( A ) publication ( B ) reference  
( C ) reunion ( D ) residence 【103警專】

【註：鮑伯的外號之所以被稱為貝克漢，是因為（參考）他的髮型。

- ( A ) 出版 ( B ) 參考 ( C ) 重逢 ( D ) 居所。】



- ( D ) ▲Kim is \_\_\_\_\_ going to be furious when she sees the mess you made in the office.  
( A ) approximately ( B ) mentally  
( C ) affectionately ( D ) definitely 【103警專】  
【註：Kim 看見你把辦公室用這麼亂時肯定會很憤怒。  
( A ) 大概地 ( B ) 心理上地 ( C ) 深情地 ( D ) 肯定地。】
- ( A ) ▲He \_\_\_\_\_ his friend by telling lies about her behind her back.  
( A ) betrayed ( B ) civilized  
( C ) witnessed ( D ) ensured 【103警專】  
【註：他背叛了他的朋友，背著她撒了有關她的謊。  
( A ) 背叛 ( B ) 使文明 ( C ) 目睹 ( D ) 確保。】
- ( D ) ▲You should take the \_\_\_\_\_ and create chances for yourself instead of waiting passively.  
( A ) principal ( B ) circumstance  
( C ) recreation ( D ) initiative 【103警專】  
【註：你應該採取主動，並為自己創造機會，而不是被動地等待。  
( A ) 校長 ( B ) 情況 ( C ) 娛樂 ( D ) 主動。】
- ( B ) ▲Flammable liquids, knives, and toy guns are \_\_\_\_\_ on board the aircraft.  
( A ) committed ( B ) prohibited  
( C ) exaggerated ( D ) translated 【102警專】  
【註：可燃液體、刀子和玩具槍被禁止帶上飛機。  
( A ) 犯罪 ( B ) 禁止 ( C ) 誇大 ( D ) 翻譯。】
- ( A ) ▲The ingredient labels on the food package aim to provide accurate information to \_\_\_\_\_ consumers safety.  
( A ) ensure ( B ) ponder



## 第三部分 會話測驗

( B ) ▲A: What's the \_\_\_\_\_ today?

B: It's 32 degrees.

( A ) character ( B ) temperature

( C ) pressure ( D ) number [91警專]

【註：A：今天的溫度是多少？B：32度。

( A ) 性格 ( B ) 溫度 ( C ) 壓力 ( D ) 號碼。】

( B ) ▲A: Do you come to concerts like this very often?

B: No. \_\_\_\_\_ I have a lot of other interests that keep me pretty busy.

A: Really? What kinds of things are you interested in?

( A ) This is what I do every day.

( B ) This is only my second time.

( C ) This is a terrific concert.

( D ) This is too expensive. [102一般警四]

【註：A：你常常來這樣的音樂會嗎？

B：不！這只是我的第二次。我還有很多其他讓我很忙碌的嗜好。

A：真的嗎？什麼類型的事情？

( A ) 這是我每天做的事。

( B ) 這只是我的第二次。

( C ) 這是一個很棒的演唱會。

( D ) 這太貴了。】

( A ) ▲Sam : You know, I'm not going to John's party.

May : \_\_\_\_\_ Me either.

- ( A ) You aren't?
- ( B ) Sure! Why not?
- ( C ) Are you going or not?
- ( D ) Thank you. 【102一般警四】

【註：Sam：你知道嗎，我不會去 John 的派對。

May：你不去嗎？我也是。

- ( A ) 你不去嗎？
- ( B ) 當然！為什麼不？
- ( C ) 你有去嗎。
- ( D ) 謝謝。】

( A ) ▲Tim : There is a very good movie on television at seven tonight.

Joe : Maybe I'll get home \_\_\_\_\_ to see it.

- ( A ) early enough ( B ) too early
- ( C ) so early ( D ) much early 【101警專】

【註：Tim：今晚7點將會有一部好看的電視劇播出。

Joe：或許我可以來得及回家看。

- ( A ) enough 足夠。表恰好趕上 ( B ) 太早 ( C ) 如此地早 (隱含以至於……之意) ( D ) 提早很多。】

( D ) ▲Josh : I thought I was late so I took a taxi.

Eric : But actually you still had plenty of time. You \_\_\_\_\_ .

- ( A ) shouldn't hurry ( B ) might not hurry
- ( C ) must not have hurried ( D ) needn't have hurried 【101警專】

【註：Josh：我想我遲到了，所以我搭計程車。

Eric：但實際上你還有充足的時間。你並不需要匆忙阿。

- ( A ) 不應該 (不合題目語意) ( B ) may not 的過去式，表不確定 ( C ) 絕對不 (不合題目語意) ( D ) 不需要、沒必要 (符合語意)。】



( C ) ▲A : A hamburger, please.

B : \_\_\_\_\_

- ( A ) Yes, you're in for it .
- ( B ) You're welcome.
- ( C ) Sorry, we're out of them.
- ( D ) Are you in a hurry?【90警大二技】

【註：A：請給我一個漢堡。

B：\_\_\_\_\_

( A ) 是的，你正在等它。( B ) 不客氣。( C ) 抱歉，我們已經賣完了。( D ) 你趕時間嗎？】

( B ) ▲A : How much did your camera cost?

B : \_\_\_\_\_

A : You must be kidding!

B : I'm not. My uncle gave it to me as my birthday present.

- ( A ) It cost me quite a sum.
- ( B ) I got it for nothing.
- ( C ) It was terribly expensive.
- ( D ) Why?Do you want to buy a camera?【90警大二技】

【註：A：這個照相機花了你多少錢？

B：\_\_\_\_\_

A：你一定在開玩笑吧！

B：沒有，是我的叔叔把它作為生日禮物送給我的。

( A ) 它花了我一大筆錢。( B ) 我沒有花任何一毛錢。  
( C ) 它相當地貴。( D ) 為什麼？你想要買照相機嗎？】

( B ) ▲A : How about seeing a movie this evening?

B : That sounds well. \_\_\_\_\_

A : How about six-thirty?

B : Deal!

- ( A ) What's the price?



- ( B ) What time shall we make it?
- ( C ) I'll be waiting for you .
- ( D ) What time do you have? 【90警大二技】

【註：A：今晚去看電影如何？

B：聽起來不錯。 \_\_\_\_\_

A：6：30如何？

B：好。

( A ) 多少錢？( B ) 我們什麼時候去？( C ) 我會等你。( D ) 什麼時候你有時間？】

( C ) ▲A：You seem to be getting quite studious these days.

B：\_\_\_\_\_ I just don't want to flunk my exam.

- ( A ) That's the spirit.
- ( B ) I'm afraid no.
- ( C ) Not really.
- ( D ) But just this once. 【90警大二技】

【註：A：你這幾天好像很認真喔？

B：\_\_\_\_\_ 我只是不想考試不及格而已。

( A ) 因為精神比較好。( B ) 我一點也不擔心。( C ) 沒有啦。( D ) 但是只有這一次。】

( C ) ▲A：Do you have a lot to do tomorrow?

B：\_\_\_\_\_

- ( A ) No, I don't care to do that.
- ( B ) Yes, I can find a lot of satisfaction in reading.
- ( C ) No. All I have to do is go to church.
- ( D ) Yes. It all depends how things will come out tomorrow.

【90警大二技】

【註：A：明天你有很多事情要做嗎？

B：\_\_\_\_\_

( A ) 不，我一點也不在意。( B ) 是的，我能從閱讀中





## 附錄四 107年警察特考精選考題



### 單一選擇題

- ( C ) ▲He dislikes me, and I loathe him. The feeling of resentment between us is \_\_\_\_\_ .  
( A ) regular ( B ) wrecked  
( C ) mutual ( D ) blurr  
【註：他不喜歡我，我討厭他。我們之間的恨意是相互的。  
( A ) 規則的、普通的 ( B ) 爛醉的 ( C ) 相互的 ( D ) 模糊的。】
- ( A ) ▲According to research, children under 12 are not \_\_\_\_\_ enough to recognize dangers and risks. That's why they cannot be left alone without the company of adults.  
( A ) mature ( B ) qualified  
( C ) accurate ( D ) aggressive  
【註：根據研究，12歲以下的兒童還不夠成熟，而無法分辨危險和風險。這就是為什麼他們不能在沒有大人陪同的情況下獨自一人。  
( A ) 成熟的 ( B ) 合格的 ( C ) 準確的 ( D ) 侵略的。】
- ( A ) ▲Negotiators must attempt to probe below the \_\_\_\_\_ of their opponent's position to discover underlying needs.

( A ) surface ( B ) ground

( C ) reason ( D ) purpose

【註：談判者必須試圖去探究對手實際上的立場，以發現潛在需求。

( A ) 表面 ( B ) 地面 ( C ) 理由 ( D ) 目的。】

( C ) ▲Short of fresh food usually happens to many poor families, so eating \_\_\_\_\_, becomes their only choice.

( A ) hangover ( B ) take-out

( C ) left-over ( D ) hanging-in

【註：新鮮食物的缺乏通常發生在許多貧困的家庭，所以，吃剩飯是他們唯一的選擇。

( A ) 殘留物、遺物 ( B ) 取出 ( C ) 吃剩的飯菜 ( D ) 懸掛在。】

( C ) ▲After a strong 7.8 earthquake in Ecuador, dozens of \_\_\_\_\_ climbed on to the rubble and sift through broken stones to recover whatever belongings remain intact.

( A ) ancestors ( B ) innovators

( C ) residents ( D ) treasurers

【註：在厄瓜多爾發生強烈的7.8級地震之後，許多居民爬上碎石，在破碎的石塊上篩選，以找回任何還完好的財產。

( A ) 祖先 ( B ) 改革者 ( C ) 居民 ( D ) 會計。】

( D ) ▲Political leaders keep talking about the future of Europe, yet none seems able to offer a clear \_\_\_\_\_.

( A ) fashion ( B ) hobby

( C ) melody ( D ) vision

【註：政治領袖們不斷談論歐洲的未來，但似乎沒有人能提出一個清晰的願景。

( A ) 時尚 ( B ) 愛好 ( C ) 旋律 ( D ) 願景。】